
VERSLAG VAN DE JAARVERGADERING D.D. 15 JANUARI 2024 

 

Aanwezig:  

Bas Fabricius,Henk van de Laar, Herman van Keulen, Jo Sieben, John Mollee, Hans Brevé, Theo Kops, 

Wim Verdonschot, Jacq Linssen, Harrie de Jong, Jan Arisse, Ruud van der Linden, Peter Verbeek, René 

van Dongen, Wim Bocken, Henk van Berkom, Frans Reulen, Herman Obbink, Hans van Kuringen, Frans 

Merkelbach, Jacq van Brussel, Brend Brevé.  

 

1. Opening door de voorzitter 

Als (interim)voorzitter van MC Veteranen opent Brend Brevé de vergadering en heet alle leden en 

partners welkom en licht in het kort de agenda van deze vergadering toe. 

 

2. Sociaal Jaarverslag 2023 

Secretaris Harry Aarts neemt mondeling het Sociaal Jaarverslag 2023 door.  De leden stemmen in met 

het verslag en derhalve wordt dit verslag vastgesteld en zal dit worden doorgestuurd naar de PVGE. 

 

3. Financieel Jaarverslag 2022 

Penningmeester Theo Kops presenteert visueel het Financieel Jaarverslag 2023. De leden stemmen in 

met het verslag en wordt derhalve als zodanig vastgesteld. Sinds 2021 bestaat er geen kascommissie 

meer. 

 

4. Bestuurswijzigingen en samenstelling vanaf januari 2024 

Zowel secretaris Harry Aarts als penningmeester Theo Kops treden af als bestuurslid. Daarnaast 

verlaten beide (oud)bestuursleden de club omdat ze geen motor meer rijden.  

De functie van secretaris zal worden overgenomen door Jacq van Brussel. Peter Verbeek neemt de 

functie van penningmeester voor zijn rekening. Brend Brevé blijft voorzitter van MC Veteranen. 

Brend bedankt Harry en Theo voor hun jarenlange bijdrage die ze met veel inzet en kundigheid 

hebben uitgevoerd.  

 

5. Veteraan van het Jaar  

Het is een goede gewoonte dat op iedere jaarvergadering een lid in het zonnetje wordt gezet die zich 

het afgelopen jaar voor de club uitzonderlijk verdienstelijk heeft gemaakt. In 2023 was dat boven alle 

twijfel verheven Jacq van Brussel, vanwege zijn organisatie van de website, zijn grote bijdrage in het 

voorbereiden en voorrijden van de clubritten en voor zijn organisatie van de meerdaagse najaarsrit 

naar Oostenrijk. De vergadering bedankt Jacq met een flink applaus. 

 



6. Ontwikkeling ledenaantal 

In 2023 is het ledenaantal, wat in de afgelopen jaren gestaag was teruggelopen naar 28 leden, weer 

gestegen.  Deze stijging is voornamelijk te danken aan een succesvolle wervingsactie die eind 2022 is 

gestart door de toen ingestelde wervingscommissie. Inmiddels hebben we weer 39 leden en zien we 

er weer gezond uit. 

We zijn erg blij met de aanwas van nieuwe leden die, naast het op peil brengen van het aantal, ook 

zorgt voor nieuwe inzichten en hernieuwde dynamiek in de club. 

 

7. Rittencommissie 

In 2023 hebben we voor het eerst gewerkt met een rittencommissie die met name ingezet werd om 

ritleider te zijn op de dagen dat de ritten verreden werden. In 2024 zullen we de activiteiten van de 

rittencommissie uitbreiden met het voorrijden en daar waar nodig corrigeren van de ritten. De 

doelstelling is om in de toekomst de rittencommissie een steeds meer leidende rol te laten vervullen 

bij het kiezen, maken en uitvoeren van het jaarlijkse rittenprogramma.  

De rittencommissie bestaat voor 2024 uit: Jo Wijtzes, Jacq Linssen, René van Dongen, Brend Brevé en 

Jacq van Brussel (voorzitter).  

 

8. Het Jaarprogramma 2024 

Het jaarprogramma 2024 staat inmiddels op de website. In 2024 zullen we een beperkt aantal 

ledenvergaderingen hebben die met name aan het begin en aan het einde van het jaar zullen 

plaatsvinden. In het seizoen waarop de ritten rijden, zien we elkaar vaker en is de vergadering minder 

van belang. 

In het programma staan 13 dagritten die op dinsdag (de wat langere ritten) en op donderdag (de wat 

kortere ritten) worden verreden. Daarnaast hebben we 2 meerdaagse ritten. Een 4-daagse naar de 

Eifel/Ardennen en een 6-daagse rondrit Mooi Duitsland. 

Een afwijkend programmapunt is het bezoek aan Yesterdays Oude Motoren wat op 9 februari gepland 

staat en wat georganiseerd wordt door Wim Verdonschot. 

 

9. Rondvraag 

Geen vragen. 

 

 

Jacq van Brussel, secretaris. 

 


